

CONTENTS

Barto J.: Cooperative farmers' opinions regarding in the prospects of development of co-operatives in the Slovak Republic	7
Buchta S., Námerová I.: Regional differences in attitudes to the privatization of agricultural co-operatives	19
Blaas G.: Factors underlying farmers' attitudes to the forms of farming	29
Mach F., Senková E., Šťastný Z.: An analysis of the attitudes and opinions of persons interested in private farming in the Slovak Republic	41
Trnková V.: Attitudes of rural population to privatization and local communities self-government	49
Hudečková H.: Willingness for private farming	57
Majerová V.: Farmers' and rural people's opinions concerning the changes taking place in agriculture	67

INHALT

Barto J.: Haltung und Ansichten der Genossenschafter auf die Perspektive der Entwicklung der Genossenschaften in der Slowakischen Republik	7
Buchta S., Námerová I.: Regionale Differenzierung der Haltungen zur Privatisierung der Genossenschaften	19
Blaas G.: Faktoren, von denen die Beziehungen zu den Formen der Wirtschaftstätigkeit auf Grund und Boden gestaltet werden	29
Mach F., Srnková E., Šťastný Z.: Analyse der Haltung und der Ansichten von Interessenten an der privaten Wirtschaftstätigkeit in der SR	41
Trnková V.: Die Haltung der ländlichen Bevölkerung zur Privatisierung und zur Selbstverwaltung der Dörfer	49
Hudečková H.: Die Lust zur privaten Wirtschaftstätigkeit auf Grund und Boden	57
Majerová V.: Ansichten von Landarbeitern auf die Veränderungen, die sich in der Landwirtschaft vollziehen	67

Rukopisy odevzdány k tisku 15. 5. 1991.

Podepsáno k tisku 4. 9. 1991.

Vědecký časopis SOCIOLOGIE VENKOVA A ZEMĚDĚLSTVÍ • Vydává Československá akademie zemědělská — Ústav vědeckotechnických informací pro zemědělství • Vychází dvakrát ročně • Redaktorka ing. Hedvika Malíková • Redakce: 120 56 Praha 2, Slezská 7, telefon 257 541 • Vytiskly Jihočeské tiskárny, a. s., České Budějovice, provoz 7, Blatná • © Ústav vědeckotechnických informací pro zemědělství, Praha 1991. Rozšiřuje PNS. Informace o předplatném podá a objednávky přijímá každá administrace PNS, pošta, doručovatel a PNS-ÚED Praha, ACT, Kafkova 19, 160 00 Praha 6; PNS-ÚED Praha, závod 02, Obránců míru 2, 656 07 Brno; PNS-ÚED Praha, závod 03, tř. 28. října 206, 709 90 Ostrava 9.